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Komisja Gospodarki, obradująca pod przewodnictwem posła Wojciecha Jasiń-
skiego (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

- poprawkę zgłoszoną w czasie drugiego czytania projektu ustawy o zmianie 
ustawy o efektywności energetycznej (druki nr 592 i 661).

W posiedzeniu udział wzięli: Tomasz Tomczykiewicz sekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki 
wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Igor Amarowicz, Katarzyna Gadecka 
i Anna Ornat – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Jarosław Lichocki legislator 
z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Wojciech Jasiński (PiS):
Otwieram posiedzenie Komisji. Protokół z poprzedniego posiedzenia, wobec niewniesie-
nia uwag, uznaję za przyjęty.
Porządek dzienny przewiduje rozpatrzenie poprawki zgłoszonej w czasie drugiego 

czytania projektu ustawy o zmianie ustawy o efektywności energetycznej (druki nr 592 
i 661). 
Witam pana ministra Tomczykiewicza.
Sprawozdawcą Komisji był pan przewodniczący Nowak, którego również serdecznie 

witam. Rozumiem, że pan poseł Nowak zreferuje poprawkę. Proszę uprzejmie.

Głos z sali:
Czy jest kworum? Prawie nie ma posłów.

Przewodniczący poseł Wojciech Jasiński (PiS):
Sprawdzimy kworum. Proszę o podniesienie ręki. Stwierdzam, że w posiedzeniu uczest-
niczy liczba posłów niezbędna do prawomocności podejmowanych uchwał. Proszę bar-
dzo, pan przewodniczący Nowak.

Poseł Tomasz Nowak (PO):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo. Poprawka też dotyczy cyfr. w ustawie wskazano 
wartość zero. Tak naprawdę była to bardzo dziwna wartość. Zero nie jest liczbą mówiącą 
o kosztach, które zostaną zmniejszone w wyniku ustawy o zmianie ustawy o efektywno-
ści energetycznej i braku konieczności prowadzenia egzaminów przez URE.
Istotą było stwierdzenie, że ustawa nie powoduje skutków finansowych. Zostało to 

wprowadzone na skutek funkcjonowania reguły wydatkowej. Wynikają z tego obowiązki, 
które ustawodawca powinien wpisywać  za każdym  razem, kiedy  dana ustawa  rodzi 
skutki finansowe. w tym wypadku skutek finansowy  jest korzystny, o wartości zero. 
Dlatego wnioskodawcy doszli do wniosku, że można skreślić art. 2. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Wojciech Jasiński (PiS):
Dziękuję panu posłowi. Pan poseł Gadowski.

Poseł Krzysztof Gadowski (PO):
Dziękuję. Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, chciałem zauważyć, że ten problem 
był poruszany przez Biuro Legislacyjne podczas posiedzenia Komisji. Zachęcano nas 
do wykreślenia tego artykułu. Klub dokładnie przeanalizował wartość tych uwag. Opo-
wiadamy się za wykreśleniem art. 2 z projektu. Dziękuję.
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Przewodniczący poseł Wojciech Jasiński (PiS):
Dziękuję bardzo. Pan przewodniczący Czerwiński.

Poseł Andrzej Czerwiński (PO):
Chciałbym krótko odnieść się do wypowiedzi pana posła Nowaka. Pragnę zaznaczyć, 
że zero jest zarówno cyfrą (od zera do dziewięciu), jak i liczbą odnoszącą się do policzal-
nych obiektów.

Przewodniczący poseł Wojciech Jasiński (PiS):
Pan poseł wzbogacił naszą wiedzę w zakresie teorii  liczb. Czy Biuro Legislacyjne ma 
uwagi?

Legislator Jarosław Lichocki:
W związku z tym, że poprawka stanowi uwzględnienie naszych uwag, nie zgłaszamy 
dalszych uwag.

Przewodniczący poseł Wojciech Jasiński (PiS):
Pan minister.

Sekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Tomasz Tomczykiewicz:
Oczywiście zgadzamy się z opinią Biura Legislacyjnego i przychylamy się do poprawki 
przedłożonej przez Klub Parlamentarny Platforma Obywatelska.

Przewodniczący poseł Wojciech Jasiński (PiS):
Dziękuję. Poprawka została wszechstronnie omówiona, co dobrze świadczy o poziomie 
pracy w Komisji i zaangażowaniu państwa posłów.
Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa posłów jest za przyjęciem poprawki? 

(16) Kto jest przeciwny? (0) Kto się wstrzymał? (0).
Poprawka uzyskała poparcie.
Proponuję pana posła Nowaka na sprawozdawcę Komisji. Rozumiem, że pan poseł 

wyraża zgodę. Nie ma sprzeciwu wobec tej kandydatury.
Wyznaczam termin dla MSZ na 18 września br. Wobec wyczerpania porządku obrad 

zamykam posiedzenie. Dziękuję za obecność.


